
 

 

 

Rondvraag voor de Commissie Ruimte van 8 januari 2019 

 

Betreft: Lelytuin 

 

De bouw in het transformatiegebied Wateringen stagneert.  

 

De volgende vragen: 

- Hoe ver staan de ontwikkelingen nu en wanneer zal de bouw 

kunnen aanvangen? 

- Waarom heeft het College niet teruggeschakeld om alleen de 

Lelytuin te gaan ontwikkelen want daar waren dan ook sociale 

huurwoningen voorzien die door Wonen Wateringen gebouwd 

zouden gaan worden? 

- Wat zijn de financiële gevolgen voor de gemeente zoals die nu te 

voorzien zijn in het schrijven van 8 november 2018? 

 

Peter Duijsens 

Fractievoorzitter Westland Verstandig 
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